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Mødedato og sted: Onsdag den 5. februar 2025 kl 17, Fælleden 
 
Mødedeltagere: 
Ejer-Baunehøj: Henning Jeppesen (Tåning) - (jeppesenhenning@gmail.com) 
Galten-Skovby-Låsby: Kim Kusk Mortensen (Galten) - (kkm@au.dk) 
Himmelbjerget: Steffen Gram Lauritsen (Gl. Rye) - (Steffen.Gram.Lauridsen@rsyd.dk) 
Hørning: Finn Sørensen (Gl. Hørning) - (fsoe899@gmail.com) 
Ry: Niels Brinch (Ry) – (brinch@brinchvenlig.dk) 
Skanderborg: Kirsten Wildner (Foerlev) - (kirstenwildner@gmail.com) 
Skanderborg Forsyning: Benny Nielsen (ben@herningvand.dk) 
Virring: Thomas Flensted Schultz (Vitved) – (thomasvitved@gmail.com) 
 
Gæster: 
Fra Skanderborg Kommune, Plan, Teknik og Miljø 
Nanna Linn Jensen - (nanna.linn.jensen@skanderborg.dk) 
Rasmus Rønde Møller – (Rasmus.ronde.moller@skanderborg.dk) 
 
Kopi af mødereferat: 
Alle mødedeltagere. 
De almene vandværker i Skanderborg Kommune,  
 
Dagsorden: 
1. Godkendelse af referat fra møde nr. 32 
2. Gensidig orientering 
3. Status på BNBO akutplan 
4. Status på indsatsplaner 

a. Implementering af vedtagne indsatsplaner 
b. Igangsættelse af nye indsatsplaner 

5. Grøn trepart 
6. Vandforsyningsplan 
7. Kommuneplan 25 
8. Sekretariatssamarbejde med Skanderborg Forsyning, kontraktforslag vedlagt 
9. Kommende Repræsentantskabsmøde/Fællesmøde 
a. Dato, sted og emner 
10. Økonomi 
11. Eventuelt 
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Ad1. Godkendelse af referat fra møde nr. 32 
Referat nr 32 blev godkendt. 
 
Ad2. Gensidig orientering  
Kim orienterede om de aktiviteter der har været: 
- Brandvæsenet har sendt en opgørelse over forbrugt vandmængde, kopi sendes til de 

vandværker der har leveret vand 
- BNBO – der er indgået frivillige aftaler alle steder – tak til alle der har været involveret 
- Kim har deltaget i et møde omkring Vandrådet i Herning, der var også repræsentanter      

med fra Viborg. 
- Der er kommet et nyt regulativ fra DV. Det skal sammenlignes med eksisterende regu-

lativ for at finde ud af om der er væsentlige rettelser. Regulativet skal behandles/god-
kendes af Byrådet. Der er mange tekstændringer. En af nyhederne er at forvaltningen 
kan politianmelde et vandværk. Takstbladene skal godkendes på maks. 6 uger. 

 
Ad3. Status på BNBO akutplan 
Nanna fremlagde vedhæftede ppt. Det blev aftalt at Påbud og frivillige aftaler sendes til  
høring i Vandsamarbejdet. 
 
Ad4. Status på indsatsplaner 
Se vedhæftede ppt. 
 
Ad5. Grøn trepart 
Rasmus orienterede om de forskellige møder der har været omkring Grøn trepart. Det er 
en spæd opstart med mange ukendte faktorer. 
 
Ad6. Vandforsyningsplan 
Se vedhæftede ppt. 
Vandforsyningsplan er udskudt til 2026, det er vigtigt at der også tænkes på de små en-
kelte forbrugere. 
 
Ad7. Kommuneplan 2025 
Arbejde er i gang. 

 
Ad8. Sekretariatssamarbejde med Skanderborg Forsyning 
Alle har fået tilsendt et udkast til en Rammeaftale. Alle der har kommentarer skal hurtigst 
muligt sende disse til Kim 
 

       Ad9. Kommende Repræsentantskabsmøde/Fællesmøde 
Forslag til datoer 28,29 eller 30 april. Henning undersøger om det er muligt at reservere 
byrådsalen. 
Ideer til emner: 
En repræsentant fra DVV (Kim undersøger) 
Regulativet 
Takstblad 
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Beredskabsplan 
IT sikkerhed eller sikkerhed generelt. 
Måske kunne man få en fra Niras eller Rambæl til at komme med et indlæg. 
 
Ad10. Økonomi 
Blev ikke behandlet. 
 
Ad11. Eventuelt 
Næste møde 18.03 kl. 17 på Fælleden 
 


